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ZAPISNIK  
S 31. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
31. sjednica VMO Vojak održana je 12. rujna 2017. (utorak) s početkom u 10 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Elena Šegota-Paladin, predsjednica VMO 
- Zlata Beg- Zec, zamjenica predsjednice VMO 
- Ružica Ažman, članica VMO 
- Jadranka Dumić, članica VMO 
- Nikola Dujić, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 
 
 
Zapisnik s 30. sjednice VMO Vojak usvojen je jednoglasno.  
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
1. Programske aktivnosti VMO Vojak za 2018. godinu- prijedlozi 
2. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 

AD 1.1. 
Tajnica MO Vojak izvijestila je Vijeće o uputama za prijavu programskih aktivnosti vijeća 
mjesnih odbora koje financira Odjel za gradsku samoupravu i upravu za 2018. godinu. Za 
provedbu programa vijeća mjesnih odbora na pozicijama Odjela za gradsku samoupravu i 
upravu osigurava se do 20.000,00kn po mjesnom odboru godišnje. U ožujku 2018. godine 
planirana je realizacija programske aktivnosti Dan žena 2018. godine koja će se 
organizirati u suradnji s mjesnim odborom Grad Trsat. Programska aktivnost Biramo 
najljepšu okućnicu, balkon i prozor održati će se u periodu od travnja do lipnja 2018. 
godine. Predloženo je da se, u odnosu na prethodne godine, poveća broj kategorija koje 
će se ocjenjivati na način da se okućnice razvrstaju u dvije kategorije- okućnice 
višestambenih zgrada i okućnice manjih stambenih objekata. Uvedena je i nova 
kategorija- najljepša terasa. U svibnju 2018. godine planiran je posjet Domu za nezbrinutu 



djecu na Potoku. Za ovu prigodu privatni poduzetnici s područja mjesnog odbora Vojak 
donirati će proizvode koji će biti uručeni korisnicima dječjeg doma na Potoku, a vijeće 
mjesnog odbora pribaviti će poklon pakete za djecu. Program Dan mjesnog odbora Vojak 
održati će se u rujnu 2018. godine, a program će se proširiti za aktivnost- predavanje na 
temu o zdravstvu. Za prosinac 2018. godine predviđeno je tradicionalno darivanje 
predškolske djece pod nazivom Doček Sv. Nikole. Osim prigodnih poklona za prisutne će 
biti upriličen igrokaz i druženje sa Svetim Nikolom. Vijeće MO Vojak je za 2018. godinu 
predložilo uvođenje novog programa Kreativne radionice namijenjene djeci i odraslima. Uz 
profesionalno vodstvo planirano je održavanje dviju radionica (oslikavanje stakla i 
dekupaž tehnika ukrašavanja predmeta) u predblagdansko vrijeme- Uskrs (ožujak) i Božić 
(prosinac).  

  
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak je nakon rasprave jednoglasno odlučilo da se za 2018. godinu 
predloži 6 programskih aktivnosti koje će Vijeće realizirati tokom godine. Kroz 
razne programe pokrivene su sve dobne skupine građana koji će se kroz  
sudjelovanje u pripremi i realizaciji programa povezati s radom mjesnog odbora. 
Obrasci s predloženim izmjenama i dopunama programa kao i prijedlog financijske 
konstrukcije programskih aktivnosti biti će usvojeni na slijedećoj sjednici. 
 
 
 

AD 2 
AD 2.1. 
Tajnica MO Vojak izvijestila je Vijeće o prijavi gđe. Ivanke Vičić Alfraider vezano za visoku 
travu i korov koji raste u ispucalim dijelovima asfalta u Radićevoj ulici i Ulici Nike 
Katunara. Prijava je proslijeđena nadležnim službama OGU za komunalni sustav i Rijeka 
prometa d.d. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
AD 2.2. 
Tajnica MO Vojak izvijestila je Vijeće o dopisu gosp. Vedrana Smaila vezano za zahtjev 
da se spremnici za otpad postavljeni sa istočne strane raskrižja Ulica Eugena Kumičića te 
Mihanovićeve ulice hitno operu, kao i njihovo podnožje, te po mogućnosti izmjeste na 
predloženu lokaciju u Radničkoj ulici.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je nakon kraće rasprave odlučeno 
da se KD Čistoća uputi zamolba da se spremnici za komunalni otpad na navedenoj 
lokaciji kao i njihovo podnožje češće peru, posebice u ljetnim mjesecima. Također 
je predloženo da se zbog velike količine kartonskog otpada pored postojećeg 
postavi dodatni spremnik za papirnu ambalažu kako se ista ne bi odlagala pored 
spremnika. Vijeće nije suglasno s prijedlogom da se spremnici za otpad premjeste 
u Radničku ulicu obzirom da se već sada nalaze na samoj granici dvaju mjesnih 
odbora, a u slučaju premještanja na navedenu lokaciju bili bi znatno udaljeni od 
zgrada čijim su stanarima namijenjeni i nalazili bi se na području MO Krimeja.  

      
 

AD 2.3. 
Tajnica MO Vojak izvijestila je Vijeće o oštećenju lanca na postolju za spremnik za 
mješoviti otpad u Ulici Drage Šćitara kod kbr. 20. Oštećenje je prijavljeno KD Čistoća te je 
ubrzo nakon prijave i sanirano.  



 

Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
AD 2.4. 
Tajnica MO Vojak izvijestila je Vijeće o oštećenju  spremnika za PET ambalažu na eko 
otoku istočno od zgrade na adresi Marohnićeva 4. Oštećenje je prijavljeno KD Čistoća, a 
prilikom pražnjenja spremnika biti će otklonjeno. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
AD 2.5. 
Tajnica MO Vojak izvijestila je Vijeće o oštećenju kolnika između zgrada na adresi Drage 
Šćitara 14 i 16. Pored šahte se otvorila rupa koja predstavlja opasnost za pješake koji 
onuda prolaze. Oštećenje je prijavljeno Komunalnom redarstvu i Rijeka prometu d.d..  
Rupa je označena postavom klemmfixa te je zatražena sanacija od nadležnih službi.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
AD 2.6. 
Tajnica MO Vojak izvijestila je Vijeće o dopisu gđe. Rebić, Nike Katunara 12, vezano za 
izgradnju invalidske rampe na prilazu zgradi. Gđa. Rebić se mjesnom odboru obratila 
2015. godine kada je zatražena izgradnja prilazne rampe zgradi u ime njenoga oca koji je 
osoba s invaliditetom. Zahtjev je upućen Rijeka prometu d.d. no nije dobiven odgovor da li 
se zahtjev može uvrstiti u komunalne prioritete. Ponovno je poslan upit Rijeka prometu, 
kojega se moli za informaciju o daljnjoj mogućnosti djelovanja mjesnog odbora. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
AD 2.7. 
Tajnica MO Vojak izvijestila je Vijeće o dopisu gosp. Gorana Badurine iz Rumata d.o.o. 
koji se mjesnom odboru obratio s molbom u ime ovlaštene predstavnice stanara zgrade 
na adresi Drage Šćitara, a vezano za izgradnju invalidske rampe na prilazu zgradi. 
Izgradnja prilazne rampe traži se zbog nekoliko invalida i teško pokretnih osoba. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je nakon kraće rasprave odlučeno 
da se gosp. Badurinu uputi u mogućnosti izgradnje prilaznih rampi za invalide 
zgradama prema Pravilniku objavljenom na stranicama Grada Rijeke. 
 
 
AD 2.8. 
Tajnica MO Vojak izvijestila je Vijeće o prijavi gosp. Dubravka Fanuka, vezano za 
slomljenu granu stabla na igralištu koje se nalazi sa sjeverne strane zgrade na adresi 
Drage Šćitara 2. Prijava je proslijeđena nadležnim službama OGU za komunalni sustav, 
Direkciji zajedničkih komunalnih djelatnosti te je zatražena sanacija. 
 
 



Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
AD 2.9. 
Tajnica MO Vojak izvijestila je Vijeće o dopisu gosp. Ivana Capana, ovlaštenog 
predstavnika stanara zgrade na adresi Marohnićeva 4. Gospodin Capan obratio se Vijeću 
s molbom da se na prilazima zgradi urede pristupni putovi za osobe s invaliditetom i dječja 
kolica. Također se traži iscrtavanje znaka zabrane parkiranja ispred samog ulaza u 
zgradu zbog nepropisno parkiranih vozila koja onemogućavaju pješacima nesmetano 
kretanje prema ulazu. Gospodin Capan traži da se ozeleni površina ispred zgrade što je 
već bilo predlagano OGU za komunalni sustav. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Ovlaštenom predstavniku stanara, 
gosp. Capanu, uputiti će se dopis u kojem će ga se izvijestiti o mogućnostima za 
izradu prilaznih rampi za invalide na prilazu zgradama (vidi točku 2.7.). Vijeće je 
suglasno da se Rijeka prometu uputi zahtjev za iscrtavanjem znaka zabrane 
parkiranja na prilazu zgradi. Također, Vijeće će uputiti dopis OGU za komunalni 
sustav, Direkciji zajedničkih komunalnih djelatnosti, s molbom da se Vijeće izvijesti 
kada će biti ozelenjena površina ispred zgrade na adresi Marohnićeva 4. 
 
 
 

AD 3 
AD 3.1. 
Zamjenica predsjednice Vijeća, gđa. Zlata Beg Zec i član Vijeća, gosp. Nikola Dujić,  
izvijestili su Vijeće o većoj količini smeća koja se nalazi kod garaža između Ulica Drage 
Šćitara i Slavka Krautzeka. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno odlučeno da se 
komunalni nered na navedenoj lokaciji prijavi komunalnom redaru. 
 
 
AD 3.2. 
Tajnica MO Vojak, obavijestila je Vijećnike o prigovoru vlasnika pekare Vojak na 
postavljanje prometnih stupića na spoju Marohnićeve ulice i Prilaza Vladimira Gortana. 
Protekloga tjedna na navedenoj lokaciji Rijeka promet je postavio nekoliko prometnih 
stupića koji onemogućavaju nepropisno parkiranje vozila na prilazu, no vlasnik pekare 
navodi kako će on i ostali poslovni subjekti imati problema prilikom dostave sirovina i robe 
iz razloga što dostavno vozilo neće imati dovoljno prostora da dođe do njihovih objekata. 
Vijeće MO Vojak uputilo je dopis Rijeka prometu s molbom da ih se izvijesti na čiji su 
zahtjev postavljeni stupići obzirom da Vijeće nije bilo upoznato s postavljanjem istih. Od 
Rijeka prometa je dobiven odgovor kako su stupići postavljeni na zahtjev roditelja djece 
koja pohađaju OŠ Vladimir Gortan, a koji su postavljanje stupića zatražili radi povećanja 
sigurnosti djece koji taj put koriste za dolazak i odlazak iz škole. Također, nadležne službe 
Rijeka prometa, izvidom na terenu, potvrdile su opravdanost zahtjeva roditelja te su na 
spoju Marohnićeve ulice i Prilaza Vladimira Gortana postavljeni prometni stupići.   
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno odlučeno da se 
vlasnika pekare Vojak obavijesti o tijeku radnji koje su prethodile postavljanju 
prometnih stupića kao i o dopisu nadležnih službi Rijeka prometa u kojem je 
objašnjeno zbog čega su isti postavljeni na predmetnu lokaciju.  



AD 3.3. 
Zamjenica predsjednice Vijeća, gđa. Zlata Beg Zec,  izvijestila je Vijeće o smeću koje se 
nalazi pored trafostanice u Ulici Slavka Krautzeka sjeverno od zgrada na kućnom broju 
92ABC.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno odlučeno da se 
komunalni nered na navedenoj lokaciji prijavi komunalnom redaru. 
 
 
AD 3.4. 
Zamjenica predsjednice Vijeća, gđa. Zlata Beg Zec, upozorila je Vijeće MO Vojak kako je 
stanje na parkiralištu sjeverno od zgrade na adresi Slavka Krautzeka 92ABC ostalo 
nepromijenjeno unatoč izvidu stanja na terenu uz prisustvo nadležnih osoba iz Rijeka 
prometa kada je bilo rečeno da će se površina parkirališta sanirati u skladu s 
mogućnostima iz redovnog održavanja.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno odlučeno da se 
pošalje dopis Rijeka prometu s molbom da se Vijeće izvijesti o mogućnosti daljnjeg 
postupanja i mogućnosti sanacije navedene površine iz sredstava redovitog 
održavanja.  
 
 
AD 3.5. 
Zamjenica predsjednice Vijeća, gđa. Zlata Beg Zec,  izvijestila je Vijeće o nesaniranoj 
površini u dječjem parku s južne strane zgrade na adresi Slavka Krautzeka 92ABC. 
Nakon radova koje je izvodio Energo na postavljanju cijevi toplovoda površine u parku 
nisu vraćene u prvobitno stanje te je u više navrata od Energa zatražena sanacija parka i 
vraćanje u prvobitno stanje.   
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno odlučeno da se 
oštećenja prijave komunalnom redarstvu te da se zatraži hitna sanacija površine. 
 
 
AD 3.6. 
Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota Paladin, izvijestila je Vijeće o učestalom 
nepropisnom parkiranju vozila na platou pored kioska Tiska na Prilazu Vladimira Gortana. 
Problem je naročito izražen u jutarnjim i popodnevnim satima kada veliki broj parkiranih 
automobila onemogućava prolaz pješacima koji se kreću u smjeru kioska Tiska i 
Brodokomercovog dućana. Predloženo je da se na prilazu kiosku postave betonske 
„gljive“ koje bi onemogućavale nepropisno parkiranje vozila.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno odlučeno da se 
Rijeka prometu d.d. pošalje zahtjev da se na navedenoj lokaciji postave betonske 
„gljive“ koje bi onemogućavale nepropisno parkiranje vozila. 
 
 
AD 3.7. 
Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota Paladin, izvijestila je Vijeće o problemu odrona 
zemlje u Ulici Nike Katunara sjeverno od kućnog broja 10. Naime, prilikom radova na 
postavljanju cijevi toplovoda od strane Energa na predmetnoj lokaciji uklonjeno je stablo i  
metalna ograda uz rub zelene površine i nogostupa. Na površini gdje se nalazilo 



uklonjeno stablo ostala je zemlja koja se prilikom padalina ispire i „curi“ niz nogostup duž 
ulice. Predlaže se ozelenjavanje površine kako bi se zemlja zadržala na mjestu i spriječilo 
njeno nanošenje duž nogostupa prilikom kišnog vremena.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno odlučeno da se 
Direkciji zajedničkih komunalnih djelatnosti predloži ozelenjavanje površine u Ulici 
Nike Katunara sjeverno od kbr. 10 kako bi se spriječio problem s odronom zemlje 
niz nogostup. 
 
 
AD 3.8. 
Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota Paladin, izvijestila je Vijeće o glomaznom otpadu 
koji se nalazi u Ulici Nike Katunara, pored trafostanice.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno odlučeno da se 
komunalni nered prijavi komunalnom redaru. 
 
 
AD 3.9. 
Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota Paladin, izvijestila je Vijeće o zatrpanim upojnim 
kanalima u Ulici Nike Katunara kod zgrade na kućnom broju 12. Upojni kanali zatrpani su 
lišćem i ostalim otpadom pa se za kišnog vremena voda nakuplja oko zgrade. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno odlučeno da se 
pošalje dopis OGU za komunalni sustav, Direkciji zajedničkih komunalnih 
djelatnosti, s molbom da se očiste upojni kanali . 
 

 
 
AD 4 
 Nije bilo prijedloga. 
      
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 12 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od šest (6) stranica. 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednica Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                   Elena Šegota- Paladin 


